

Jilid 1:**Penyiasatan bebas tentang kebenaran**

Menurut Baha'is, 'penyiasatan bebas tentang kebenaran' bermakna semua rakyat perlu menyiasat secara bebas dan tanpa prasangka sebelum menerima mana-mana kepercayaan. Mereka mesti melihat dengan mata mereka sendiri, mendengar dengan telinga mereka sendiri, dan berfikir tanpa kasih sayang atau kebencian terhadap apa yang mereka sedang menyiasat. Ternyata, preskripsi ini hanya perlu dipatuhi oleh bukan golongan Baha'is. Kajian terperinci mengenai tindakan-tindakan dan kata-kata pengasas Baha'ism, menunjukkan sebaliknya:

Bab mengarahkan tiada buku tidak perlu dikaji selain daripada buku yang beliau tulis, Baha'u'llah menghendaki bahawa tiada pengetahuan mesti diperoleh kecuali apa yang dia telah bawakan, dan 'Abdu' I-Baha mengarahkan bahawa sesiapa yang membantahpengganti-penggantinya mesti dikeluarkan segera daripada masyarakat Baha'i...

Jilid 2:**Keesaan di dunia kemanusiaan**

Menurut Baha'is, 'keesaan di dunia kemanusiaan' bermaksud semua manusia adalah seperti saudara dan warna, bangsa atau agama tidak menjadi seseorang lebih tinggi daripada yang lain. Nampaknya, konsep ini hanyalah satu godaan yang digunakan dalam pengajaran mereka. Apa yang boleh disimpulkan daripada kehidupan pengasas Baha'ism menunjukkan gambaran sangat berbeza: Baha'u'llah memanggil orang Islam Syiah musyrik dan melarang bersosial dengan mereka dan menuduh orang-orang yang melarang menjadi Baha'is sebagai haiwan dan anak haram. Beliau juga memanggil orang-orang Turki pembunuh dan pemakan manusia dan percaya mereka mesti diberi jawapan yang tidak masuk akal apabila bercakap. 'Abdu' I-Baha menyatakan bahawa orang hitam Afrika yang telah tidak berpendidikan adalah lembu-lembu yang Tuhan telah ciptakan dengan rupa manusia...



Jilid 3:**Agama mestilah menjadi sumber perpaduan.**

menurut Baha'is, 'agama mesti menjadi sumber perpaduan.' Ini bermakna jika kedatangan agama tertentu yang mengakibatkan perbezaan, pergaduhan dan peperangan, maka agama tersebut tidak bernilai dan ianya lebih baik bahawa ia tidak wujud. Dengan prinsip ini dalam fikiran, dan belajar kata-kata dan tindakan pengasas Baha'ism, kita boleh menyimpulkan bahawa ia adalah lebih baik jika Baha'isme tidak wujud langsung kerana Baha'isme dan pengasasnya, Babism, telah menyebabkan banyak kejahatan dan pertumpahan darah. Bab, Baha'u'llah, 'Abdu' I-Baha dan Shoghi Effendi semuanya bertindak ganas dengan lawan mereka dalam usaha untuk menjadi pemimpin-pemimpin pergerakan ini dan usaha-usaha mereka kadang-kadang membawa kepada perang antara mereka dan pesaing mereka. Sehubungan ini, Baha'u'llah menyebabkan begitu banyak kebencian dan penindasan yang orang akan berkata tentang beliau: "jika Husin Ali (Baha'u'llah) adalah manifestasi Husin ibn Ali (Imam Mazhab Syiahketiga yang telah dibunuh tanpa belas oleh Yazid), maka semoga Allah memberkati jiwa Yazid."

Jilid 4:**Agama mestilah sejajar dengan sains dan penaakulan.**

Mengikut Baha'is, 'agama mestilah sejajar dengan sains dan penaakulan.' Agama yang bercanggah dengan sains dan penaakulan bukanlah suatu agama, tetapi sekadar ilusi. Dengan mengambil kira prinsip ini, dan dengan mengkaji tindakan-tindakan dan kata-kata pengasas Baha'ism, kita boleh menyimpulkan bahawa Baha'isme itu sendiri, adalah satu ilusi dan bukan agama: Bab mengarahkan dalam bukunya, Bayan, bahawa semua buku dan semua orang selain daripada buku-buku Bab dan orangnya mesti dimusnahkan. Baha'u'llah meluluskan buku ini dan meluahkan bahawa setiap satu surat di dalamnya adalah lebih dikasihinya daripada segala-galanya yang ada di langit dan di bumi. Baha'u'llah juga percaya bahawa semua orang berilmu yang tidak menjadi orang Baha'is adalah jahil. Kepercayaan saintifik beliau adalah lebih menarik. Beliau percaya bahawa tembaga bertukar menjadi emas sekiranya disimpan di lombong yang lembap selama tujuh puluh tahun...



Jilid 5:**Penyingkiran semua prejudis**

mengikut Baha'is, penyingkiran semua prejudis' bermakna manusia tidak boleh mempunyai prasangka sama ada agama, bangsa, negara, politik, dan sebagainya. Nampaknya, ini adalah arahan yang hanya mestidipatuhi oleh bukan orang Baha'is, kerana pengasas Baha'ism sendirimengamalkan prejudis melampau: Bab mengarahkanbukan orang Baha'is mesti dibunuh dan dirampas barang-barang mereka. Baha'u'llah menggelarkan orang Shia sebagai orang musyrik dan melarang menemui mereka. Dia memanggil semua orang yang tidak menerima Baha'ism sebagai haiwan dan anak luar nikah. 'Abdu' I-Baha memerintahkansesiapa yang membantah kepada pengganti-penggantinya mesti dipulaukan daripada komuniti Baha'i dan tiada alasan boleh diterima daripada mereka.

Jilid 6:**Penyelesaian rohani bagi masalah ekonomi**

Menurut Baha'is, 'penyelesaian rohani bagi masalah ekonomi' bermakna mesti ada kesaksamaan antara semua rakyat dan kekayaan mestilah diagihkan supaya rakyat di semua peringkat masyarakat hidup makmur. Nampaknya, konsep ini adalah hanya satu tarikan yang digunakan dalam ajaran mereka dan tindakan-tindakan pengasas Baha'ism bercanggah dengan kepercayaan ini: Baha'u'llah membolehkan wang untuk dipinjamkan dengan bayaran faedah dan 'Abdu' I-Baha mengumumkan bahawa ia tidak perlu untuk berlaku saksama antara semua orang

Jilid 7:**Penubuhan Rumah Keadilan Sejagat**

Rumah Keadilan Sejagat merupakan sebuah majlis yang terdiri daripada sekurang-kurangnya sembilan orang yang telah dicipta berdasarkan Mahkamah Eropah untuk mentadbir penduduk Baha'i. Menurut Baha'u'llah, 'Abdu' I-Baha dan Shoghi Effendi, rumah keadilan sejagat ini hanya sah apabila diselia oleh "Penjaga (wali amr Allah)." Bertentangan dengan apa 'Abdu' I-Baha telah ramalkan, Shoghi Effendi adalah mandul dan tiada anak (yang sepatutnya menjadi penjaga tersebut). Oleh itu, selepas kematian Shoghi, Baha'is yang tidak mempunyai "Penjaga" dan Dewan keadilan sejagat telah tidak ada asas undang-undang.



Jilid 8:**Pendidikan wajib seجات**

'Pendidikan wajib seجات' bermaksud semua orang di dunia mesti diajar dan dididik menggunakan panduan yang sama dan biasa. Nampaknya, konsep ini adalah hanya satu penarik yang digunakan dalam ajaran mereka dan tindakan-tindakan pengasas Baha'isme bercanggah dengan kepercayaan ini: walaupun 'Abdu' I-Baha telah melarang orang Baha'is dihantar ke sekolah-sekolah bukan Baha'i, beliau menghantar cucunya sendiri, Shoghi Effendi, ke banyak sekolah dan institusibukan Baha'i yangberbeza. Berkenaan dengan "pendidikanwajib" dalam fikiran mereka, ia mencukupi untuk mengatakan bahawa walaupun dengan pendidikan ini, adab pengasas kepercayaan ini masih sebegitusehinggakan mereka akan memanggil lawan mereka keldai, lalat, nyamuk, cacing, burung hantu, serigala... setiap kali mereka bergaduh.

Jilid 9:**Bahasa Seجات**

Mengikut Baha'is, 'Bahasa seجات' diperlukan supaya orang menggunakan bahasa sama yang tunggal dan bukannya belajar banyak bahasa yang berbeza. Nampaknya, konsep ini hanyalah satu tarikan yang digunakan dalam ajaran mereka dan tindakan-tindakan pengasas Baha'ism bercanggah dengan kepercayaan ini. Sehingga kini, tiada bahasa telah diperkenalkan oleh Pentadbiran Baha'i sebagai bahasa seجات yang mereka sentiasa ajarkan dan bercanggah dengan apa yang mereka dakwa, Baha'u'llah dan 'Abdu' I-Baha telah mengarahkan pengikut-pengikut mereka untuk belajar Esperanto, Parsi, Arab, Inggeris dan Jerman.

Jilid 10:**Persamaan lelaki dan wanita**

Mengikut Baha'is, 'persamaan lelaki dan wanita' bermaksud semua lelaki dan wanita mesti menikmati hak dan status yang sama rata. Walaupun ini adalah salah satu ajaran yang selalu mereka ajarkan, ia juga merupakan salah satu yang pengasasnyakurangpatuhi: Baha'u'llah secara jelas menyatakan bahawa lelaki adalah lebih baik daripada wanita. Beliau juga mengatakan bahawa lelaki boleh mengamalkan poligami (dan wanitatidak boleh), wanita mendapat bahagian lebih rendah dalam pusaka, wanita tidak dibenarkan menunaikan Haji Baha'i dan wanita tidak boleh menjadi ahli Dewan keadilan seجات.



Jilid II:**Keamanan Sejagat**

Mengikut Baha'is, 'keamanan sejagat' bermaksud di bawah keadaan apa sekalipun negara-negara tidak boleh bergaduh sesama sendiri dan kuasa besar mesti menyelia semua negara untuk memastikan prinsip ini dipatuhi. Nampaknya, konsep ini adalah hanya satu tarikan yang digunakan dalam ajaran mereka dan tindakan-tindakan pengasas Baha'isme bercanggah dengan kepercayaan ini, kerana Bab, Baha'u'llah, 'Abdu' I-Baha dan Shoghi Effendi semuanya bergaduh dengan lawan mereka dan dalam beberapa kes menyebabkan kematian dan pertumpahan darah. Baha'u'llah memberitahu pengikut-pengikutnya supaya menjadi api untuk lawannya dan 'Abdu' I-Baha menetapkan perang sebagai satu cara untuk mencapai keamanan. Beliau juga mendakwa Amerika Syarikat tidak akan menyerang negara lain...

Jilid 12:**Manusia memerlukan rahmat Roh Kudus.**

Manusia memerlukan rahmat Roh Kudus Mengikut Baha'is, 'Manusia memerlukan rahmat Roh Kudus.' Ini bermakna masyarakat manusia memang memerlukan agama dan ayat-ayat ketuhanan. Oleh kerana keperluan rakyat berubah mengikut peredaran masa, agama-agama baharu dan Nabi mesti datang dan pergi. Baha'is menggunakan ajaran ini untuk membuktikan bahawa Bab dan Baha'u'llah adalah Nabi-Nabi (atau manifestasi) yang datang apabila dunia memerlukan agama baharu. Ironinya, ajaran ini adalah terhad kepada Nabi-Nabi yang datang sebelum Baha'u'llah dan tidak kepada dirinya sendiri. Baha'u'llah bersumpah bahawa tidak akan ada Nabi-Nabi baru atau agama selepas dia. 'Abdu' I-Baha menyatakan bahawa Baha'isme akan kekal selama-lamanya dan akan tidak ada seorang Nabi yang baru sekurang-kurangnya 365 juta tahun...

